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Obecní úřad
Vážení spoluobčané,

je to již třetí volební období, 
kdy se motoklub Jestřábích jezd-
ců stal lídrem komunálních voleb 
v naší obci. Je to velmi potěšující 
zjištění, že naše práce není zbyteč-
ná. I když se slovy chvály šetří, tak 
toto nás utvrzuje v tom, že musíme 
pokračovat. Vaše důvěra v nás byla 
opětovně stvrzena vhozením vaše-
ho hlasu do volební urny a toto je 
pro nás hnacím motorem. Ještě jed-
nou musím poděkovat jménem ce-
lého motoklubu Jestřábích jezdců 
za důvěru, kterou se budeme sna-
žit udržet a upevňovat. Je pro nás 
výhodou to, že máme zkušenosti, 
rozpracované projekty a spoustu 
nápadů, které jsou realizovatelné. 

Bohužel nedokážeme předpovědět, 
co nám současná krize dovolí. Víme 
jen to, že nás čeká zodpovědné a ne-
končící úsilí, boj s úředníky, spousta 
neočekávaných situací, řešení pro-
blémů, kdy veškeré snažení může 
být kolikráte odměněno trestním 
oznámením. Nechci však hned pře-
mýšlet o negativních scénářích. Vě-
řím, že rozumní spoluobčané ještě 
v obci žijí a společnými silami v čele 
s nově zvoleným zastupitelstvem 
jsme schopni udělat vše pro klidný 
a pohodlný život v naší obci.  

Tomáš Němec
starosta obce

Informace z ustavujícího zasedání 
zastupitelstva obce

V termínu 23. a 24. září proběh-
ly volby do zastupitelstva naší 
obce, kterých se z celkového po-
čtu 780 možných voličů zúčastnilo 
363 občanů, tzn. 46,54%. Z celkové-
ho počtu odevzdaných hlasů získa-
ly  37,54% Jestřábí jezdci motoklub 
(4 mandáty), 29,02% OBČANÉ 2018 
(3 mandáty), 18,36% SDH Radvani-
ce (1 mandát) a 15,08% Budoucnost 
(1 mandát). Výsledkem hlasování 
bylo zvoleno zastupitelstvo ve slože-
ní Burdychová J. (SDH – 133 hlasů), 
Dufka M. (O2018 – 141 hlasů), Kašpar 
T. (O2018 – 144 hlasů), Királová P. 
( JJM – 218 hlasů), Krajniako-

vá M. ( JJM – 117 hlasů), Němec T. 
( JJM – 190 hlasů), Seidelová B. 
( JJM – 153 hlasů), Suchý J. 
(O2018 – 209 hlasů) a Svoboda P. 
(B – 92 hlasů).

V návaznosti na výsledky voleb bylo 
svoláno ustavující zasedání zastupi-
telstva obce, které mělo za úkol zvo-
lit vedení obce na nové volební ob-
dobí. Toto zasedání proběhlo 18.10.

V samém úvodu došlo k ověření 
platnosti mandátu řádně zvolených 
zastupitelů, kteří následně složi-
li slib dle ustanovení zákona o ob-
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Informace z 41. zasedání  
zastupitelstva obce Radvanice 

Ačkoliv již proběhlo ustavující za-
sedání, o kterém jsem vás infor-
moval v úvodu zpravodaje, považu-
ji za vhodné vás krátce informovat 
o posledním řádném zasedání, kte-
ré se uskutečnilo ještě před volbami 
dne 15.9.

Zastupitelstvo projednalo a schváli-
lo tyto body: 

• usnesení č. 1/41/2022 v tom-
to znění: „Zastupitelstvo obce 
Radvanice vydává Obecně zá-
vaznou vyhlášku obce Radva-
nice o zrušení Obecně závazné 
vyhlášky č. 6/2011 požární řád 
obce Radvanice“,

• usnesení č. 2/41/2022 v tom-
to znění: „Zastupitelstvo obce 
Radvanice vydává Požární řád 
obce Radvanice, který je sou-
částí požární dokumentace“,

• rozpočtové opatření č. 6/2022, 
kde příjmy včetně finan-
cování a výdaje se zvyšují  
o       883.520 Kč,

• Aktualizaci č. 3 Plánu finan-
cování obnovy vodovodů a ka-
nalizací pro veřejnou potřebu. 
Prostředky na obnovu jsou tvo-
řeny pravidelným ročním vkla-
dem a dále vkladem v závislosti 
na aktuálních možnostech roz-
počtu a plánovaných činnos-
tech. V této souvislosti schvalu-

cích. Následoval samotný program 
jednání, který měl za úkol ustanovit 
starostu, místostarostu a předse-
dy výborů obce včetně jejich členů. 
Samotný proces volby těchto funk-
cí byl odsouhlasen veřejným hlaso-
váním. Funkce starosty obce byla 
schválena jako uvolněná, kde sta-
rostou obce byl do dalšího obdo-
bí zvolen Tomáš Němec a neuvol-
něnou místostarostkou Mgr. Petra 
Királová. Dalšími funkcionáři jsou 
Jan Suchý, jako zvolený předseda 
finančního výboru a Milan Dufka, 
jako předseda kontrolního výboru. 
Členy finančního výboru jsou To-
máš Kašpar, Božena Seidelová, Ju-
lie Burdychová a Ing. Petr Cicvárek. 
Členy kontrolního výboru jsou Mar-

cela Krajniaková a Bc. Petr Svoboda. 

V diskusi nově zvolený starosta pan 
Tomáš Němec poděkoval občanům 
za projevenou důvěru ve volbách 
se slibem pokračování ve zlepšo-
vání života občanů v obci. Poděko-
vání patřilo i bývalým zastupitelům 
za spolupráci a popřál nově zvole-
ným zástupcům občanů chuť do ne-
lehké práce, správné rozhodová-
ní a pevné zdraví. V závěru osobně 
poděkoval Renatě Mihulkové za 20 
let práce v obecním zastupitelstvu.

Tomáš Němec
starosta obce
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A
je zřízení peněžního fondu u ČS 
a.s., kam budou převedeny pro-
středky dle plánu obnovy v rám-
ci kanalizace ve výši 622.798 Kč 
a v rámci vodovodu 450.000 Kč.

Zastupitelstvo obce Radvanice bere 
na vědomí zprávu preventisty obce 
Radvanice a preventisty SDH. Záro-
veň bere na vědomí zprávu velitele 
jednotky SDH za období říjen 2021 
až září 2022.

V bodě různé bylo projednáno 
a schváleno: 

• uzavření dodatku k SOD č. 
VŘ028/2020 s firmou VYSS-
PA Sports Technology s.r.o. 
v souvislosti s vyúčtováním 
více a méně prací při ukončení 
akce „Revitalizace a moderni-
zace víceúčelového hřiště u ZŠ 
v Radvanicích“, 

• zakoupení 8 ks nových, vystro-
jených sloupů veřejného osvět-
lení pro osazení a nasvícení 
prostoru od č.p. 174 směr č.p. 
219,

• přijetí daru od bývalého ná-
jemce bytu v č.p. 176. Jedná 
se o zdvižnou plošinu, která je 
určena pro přístup do bytu po-
stiženou osobou. Dárce dar vě-
nuje bezplatně,

• prominutí splátek nájemné-
ho společností BYTY Radvani-
ce s.r.o. za 8. – 12. měsíc 2022. 
Částka 250.000 Kč bude použita 
na opravy bytového fondu,

• poskytnutí daru z rozpočtu obce 

Radvanice pro SDH Radvanice 
ve výši 8.000 Kč jako finanční 
podporu při akci „Šedesátková-
ní“.

Na závěr byla starostou sdělena 
zpráva o činnosti obecního úřadu, 
která obsahovala tyto body: 

• ČOV, bylo zaměřeno provede-
ní bezpečnostního přelivu z vy-
rovnávací nádrže,

• v sídlišti pokračují prá-
ce na chodnících a veřejném 
osvětlení,

• památkáři připomínkovali změ-
nu územního plánu, bude nutné 
jednání,

• probíhá průběžná výměna 
osvětlovacích těles veřejného 
osvětlení,

• konala se olympiáda pro star-
ší a pokročilé za účasti seniorek 
z Radvanic,

• hodiny na kapli jsou bez ruči-
ček, které se musí zrekonstru-
ovat, jelikož dochází k výmě-
ně pohonu hodin a ručičky jsou 
v nepoužitelném stavu,

• na zdravotním středisku 
byla opravena pěnová izolace 
za 90.000 Kč bez DPH v souvis-
losti s předchozí pojistnou udá-
lostí, částečná oprava proběhla 
i na penzionu,

• v Adršpachu proběhlo setká-
ní s náměstkem hejtmana KHK 
pro dopravu v souvislosti s dota-
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D
zy na opravu komunikace z Trut-
nova přes Radvanice do Adršpa-
chu, výhledově se s akcí počítá 
a začne se projektovat,

• byla svolána schůzka u hřbitov-
ní zdi s projektantem a památ-
kářem, důvodem je plánovaná 
oprava,

• byly podány informace z jedná-
ní SOJH v Havlovicích,

• starostou byla přednesena 
zpráva o volebním období 2018 

– 2022, která je přílohou zápisu 
a která byla zveřejněna v říjno-
vém čísle zpravodaje,

• závěrem bylo vysloveno podě-
kování za činnost v zastupitel-
stvu obce.

Starosta poděkoval všem zastupi-
telům za aktivitu, podporu a spolu-
práci v nelehkém volebním období. 

Tomáš Němec
starosta obce

Výzva k zaplacení místního poplatku 
za odpady

Obecní úřad Radvanice upozor-
ňuje občany, že místní poplatek 
za obecní systém odpadového hos-
podářství na rok 2022 měl být uhra-
zen do 30.09.2022.

V případě prodlení mohou být po-
platky dle vyhlášky navýšeny pla-
tebním výměrem až na trojnásobek.

Na základě Obecně závazné vyhláš-
ky č. 2/2021 o místním poplatku 
za obecní systém odpadového hos-
podářství s účinností od 01.01.2022, 
jsou povinni platit:

a) fyzická osoba přihlášená v obci,

b) vlastník nemovité věci zahrnu-
jící byt, rodinný dům nebo stavbu 

pro rodinnou rekreaci, ve které není 
přihlášená žádná fyzická osoba 
a která je umístěna na území obce. 
Spoluvlastníci nemovité věci zahr-
nující byt, rodinný dům nebo stavbu 
pro rodinnou rekreaci jsou povinni 
plnit poplatkovou povinnost společ-
ně a nerozdílně. 

Poplatek je možné uhradit v hoto-
vosti na pokladně Obecního úřadu 
Radvanice nebo převodem na účet 
obce Radvanice č. 1303692379/0800 
pod variabilním symbolem, kte-
rý vám na požádání sdělíme.

Sazba poplatku činí 600 Kč za oso-
bu/rok.

Vyzýváme proto občany, kteří ještě 
poplatek neuhradili, aby tak učinili 
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nejpozději do 30.11.2022.

V případě neuhrazení poplatku 
do 30.11.2022 bude vystaven plateb-
ní výměr, který bude exekučně vy-
máhán.

Uhrazením dlužného poplatku je 
možné se vyhnout navýšení stávají-
cího poplatku a dalším řízením spo-
jeným s vymožením poplatku.

Tomáš Němec
starosta obce

Zájezd na muzikál Láska je láska

První říjnovou sobotu se uskuteč-
nil zájezd na muzikál Láska je lás-
ka s Lucií Bílou v hlavní roli. Muzi-
kál Láska je láska je bláznivý příběh 
divadelní postavy, která není spoko-
jená s tím, jak ji autor napsal, proto 
se rozhodne vzít děj do vlastních ru-
kou. Pomocí triku se hlavní postava 
ocitá v době mládí svého tatínka, 
nadaného skladatele a bohéma. Aby 
změnila svůj osud, je třeba tatínka 
trochu převychovat, čímž se rozjíždí 

kolotoč plný bláznivých situací.

Počasí nám přálo a užili jsme si ne-
jenom představení, ale i procházku 
podzimní Prahou. Navíc si mnozí 
z nás v obchůdku Lucie Bílé zakou-
pili její kávu, čaj, čokoládu či šper-
ky ručně vyrobené Lucií Bílou. V na-
bídce byla i kniha LB, nejnovější CD 
a další upomínkové předměty.

 Petra Királová
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ZŠ a MŠ Radvanice
Kde že to Labe pramení?

říjen 2022

Všem jubilantům srdečně gratulujeme a pře-
jeme hodně štěstí, zdraví a životní pohody.

Všichni uvedení jsou zveřejněni po jejich písemném souhlasu.

Jubilea

Šrámek Martin
50 let

Svíčková Dana
60 let

Makúchová Růžena 
65 let

Balada Karel
75 let

Dne 22. 09. jsem se společně se 4. 
a 5. třídou vydali k prameni Labe. 
Cesta autobusem nebyla jednodu-
chá, přece jen je to přes 70 km. Ale 
co, stojí to za to. Jsme na místě a jde 
se po svých. Nejprve se nám nabíze-
jí krásné pohledy do Labského dolu. 
O kousek dál naši pozornost str-
hávají bunkry, které musíme pro-
zkoumat ze všech možných stran. 
Pokračujeme po svých až k Lab-
ské boudě, kde si nacpeme pupky 
a trochu si odfrkneme. Pokračuje-

me rovnou k prameni. Házíme min-
ce, fotíme se a zkoumáme jednotlivé 
erby všech měst, kterými Labe pro-
téká. Přicházíme na to, že některá 
města neumíme přečíst a vůbec nic 
nám neříkají. Nakonec jsme záha-
du vyřešili. Jsou to německá města, 
kterými Labe v Německu, pojme-
nované jako Elbe, také protéká. Už 
víme, kde pramení, a teď se vydáme 
po jeho toku. Přicházíme k Labské-
mu vodopádu, který na první pohled 
nevypadá nijak zvláštně, a komen-
tujeme to slovy: „Hm, tak takové vo-

Helusová Marta 
82 let

Čižmáriková Gerda 
82 let
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dopády má kamarád za barákem.“ 
Neuplyne ani minuta a slyšíme: 
„Aha, tak asi nemá!“ Trocha rozjí-
mání, focení a vyrážíme dál. Další 
zastávkou jsou Pančavské vodopá-
dy, které jsou největšími vodopády 
v ČR. Opět trocha rozjímání, focení 
a sbírání posledních sil na zpáteč-
ní cestu. Uf, jsme tu! Bylo to krás-
né, ale už se všichni těšíme domů. 
Jak probíhala cesta domů, někteří 

ani nevědí, protože se probouzejí 
při příjezdu ke škole. Byl to povede-
ný výlet, který určitě nepatřil mezi 
poslední v tomto roce. Příjezdem to 
ale nekončí. Následovat bude dal-
ší školní aktivita, která navazuje 
na naši exkurzi.

Petra Pohlová
učitelka

Začátek roku v MŠ

V letošním roce jsme mohli otevřít 
opět dvě třídy. První třída předško-
láků, kde máme 11 dětí a druhá třída 
menších dětí do 5 let, kde je 15 dětí. 
Do školky nastoupilo nově 5 dětí.

Máme za sebou první, adaptač-

ní měsíce. Na září si nikdy neplá-
nujeme moc akcí, protože chceme 
především, aby si nové děti zvyk-
ly na nové prostředí, kamarády, 
ale i zaměstnance školky. I větší děti 
někdy po prázdninách potřebu-
jí trochu víc času, než si zase zvyk-
nou a někdy dojde i na slzičky. Ale 
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všechny děti to zvládly, a tak jsme 
mohli ve školce přivítat první ná-
vštěvu. Letos poprvé jsme školku 
zapojili do projektu „Zdraví dětem“. 
Přednášky jsou přizpůsobeny věku 
dětí, kdy výuka probíhá formou po-
hádkových příběhů tak, aby se udr-
žela dětská pozornost. První před-
náška s názvem „Jak se Zdravík 
skamarádil s Jedlíkem“ měla za cíl 
vysvětlit a ukázat dětem, jaké potra-
viny se u nás pěstují, vysvětlit původ 
mléka a jiných potravin, které po-
traviny jsou zdravé, které nezdravé. 
Přednáška byla interaktivní, pravi-
delně se střídaly klidové a pohybo-
vé části. 

Na začátku října nás navštívilo, tak 
jako každý rok, Speciálně peda-
gogické centrum z Trutnova, kte-
ré nám pomáhá s logopedickou pre-
vencí dětí. Cílem těchto šetření je 
zachycení těžších logopedických 
vad a rozdělení dětí podle závažnos-
ti vady buď ke klinickým logopedům 
nebo pokud se jedná pouze o lehkou 
dyslalii, pak s nimi pracuje logoped 
preventista. 

Alice Zachovalová
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Cesta za pokladem v místní  
knihovně

Od října 2021 do května 2022 pro-
bíhala v naší knihovně akce pro děti 
s názvem „Za pokladem do knihov-
ny“. Děti měly za úkol si každý mě-
síc vybrat jednu knížku a přečíst 
ji. Poté děti o knížce, hlavních po-
stavách a příběhu napsaly pár vět 
a mohly doplnit i obrázek. Vybírat 

knížky si mohly děti buď z nabídky, 
která pro ně byla připravená v po-
hádkové truhle, nebo z povinné čet-
by, kterou děti dostávají ve škole. 
Na konci cesty za pokladem na děti 
čekal opravdový poklad. V tomto 
případě se jednalo o poukaz do in-
ternetového obchodu. 

Letos se v Havlovicích konal již 14. 
ročník „Olympiády pro starší a dříve 
narozené“. Za naši obec se zúčast-
nilo 8 žen. Odvoz tam i zpět zajistil 
starosta Tomáš Němec. 

Během čtyř soutěží nám počasí přá-
lo – nezmokly jsme. 

Pořadatelé si pro nás připravili 4 
disciplíny. Ve třech z nich se nám 
dařilo. Ve skoku dalekém byly dvě 

ženy nejlepší, 1 žena byla nejlepší 
v minigolfu a jedna v hodu válečkem. 
Hod kriketovým míčkem byl různý. 
Po sportu následovala bohatá tom-
bola, kde jsme získaly dvě výhry. 

Na závěr nám spolek žen předvedl 
krásné vystoupení. 

Těšíme se na příští, již 15. ročník. 

Marie Hornychová

Olympiáda pro starší a dříve  
narozené – 14. ročník
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Chceme pracovat pro nás, 
pro všechny

Vážení spoluobčané,
 
velice vám děkujeme a vážíme si vaší 
důvěry a podpory v komunálních 
volbách. Naším cílem je pro obec 
pracovat tak, aby se nám v ní všem 

dobře žilo. Slibovat nebudeme a ne-
hodláme, chceme pracovat pro nás 
pro všechny.

Ještě jednou děkujeme.

OBČANÉ 2018

Těmito akcemi se snažíme přivést 
děti ke čtení a ukázat jim, že i v kníž-
kách na ně čeká zábava a dobro-
družství.  

Na závěr bych ráda poděkovala 
sponzorům, díky kterým se mohou 
takové akce uskutečnit.

Ivana Kubečková

Letní soustředění TOM při KČT 
Úpice pod Blaníkem

V sobotu 16. 07. jsme vyrazili s Tu-
ristickým Oddílem Mládeže na již 
tradiční týdenní soustředění, ten-
tokrát v resortu Blaník, Louňovice 
pod Blaníkem. Ubytováni jsme byli 
v objektu ve vícelůžkových pokojích. 

Trošku nás překvapil velký počet 
různých zájmových skupin, ale je-
jich zaměření bylo zcela jiné a tak 
jsme se s nimi v podstatě mimo jí-
delny nesetkali. Našim hlavním 
programem byla především turisti-
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ka. Uspořádali jsme krátké vycház-
ky v okolí resortu a dva celodenní 
výlety s celkovou vzdáleností okolo 
50 km.  Menší počet kilometrů jsme 
absolvovali z důvodu extremních 
teplot. Mimo výlety jsme hodně času 
strávili ve stínu lesa, kde jsme pro-
vozovali různé dovednostní soutě-
že. Celodenní výlet na Velký a Malý 
Blaník za úmorného vedra byl velmi 
náročnou akcí, kterou však všich-
ni zvládli. Tedy i ti nejmenší. Dru-
hý celodenní výlet byl do Vlašimi, 
kde jsme nejprve navštívili Para-
ZOO, kde se starají o zvířata nale-
zená opuštěná či zraněná v příro-
dě. Poté jsme absolvovali naučnou 
stezku v zámeckém parku a po pro-
hlídce centra města jsme odjeli zpět 
na ubytování. Celý týden nám přá-
lo nádherné teplé počasí a tak jsme 
využili krásný bazén a hned v závěsu 
hřiště na beach volejbal na kterém 
jsme uspořádali turnaj v oblíbené 
přehazované.  Týden jsme si oprav-
du užili v radosti a veselí. Děti mezi 

sebe přivítaly nové kamarády, nové 
malé turisty do našich řad a zpří-
jemnily jim jejich „poprvé“ od ma-
minky. Jsme na děti velmi pyšní, 
nejen za tu veselost, kterou nás 
obdarovaly, ale také za vytrvalost 
při náročnějších výšlapech.  Zno-
vu se potvrdilo, že jsou tým, kte-
rý se dlouhodobě zná a přijímá mezi 
sebe nové členy, tak aby se zde cítili 
dobře. Nezáleží na tom, zda je něko-
mu z nich pět nebo šestnáct let, drží 
prostě při sobě a za to jim patří ve-
liké díky.

Zároveň připomínáme, že rádi mezi 
sebe přivítáme nové členy. Přihlásit 
se do oddílu je možné u Míly Dub-
nové, Radvanice č.p. 230C, případ-
ně emailem na adrese: m.dubnova@
seznam.cz., 

Tuto akci a ostatní akce oddílu TOM 
můžeme pořádat s pomocí dotací 
od města Úpice.
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OObbeeccnníí  úúřřaadd  vvee  ssppoolluupprrááccii  ssee  ZZŠŠ  aa  MMŠŠ  RRaaddvvaanniiccee  vvááss  ssrrddeeččnněě  zzvvee  nnaa    
 

RROOZZSSVVÍÍCCEENNÍÍ  
VVÁÁNNOOČČNNÍÍHHOO  
SSTTRROOMMKKUU  
VV  SSOOBBOOTTUU  
2266..1111..22002222  

Od 16:00 proběhne 
koncert dětí ze ZŠ a 
MŠ v kapli sv. Jana 
Křtitele a poté se 
všichni přesuneme 
k živému betlému na 
návsi, kde bude 
následovat rozsvícení 
stromečku. 
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Školní parlament při ZŠ a MŠ Radvanice společně s pracovníky školy pro vás 
připravil  

Lampionový průvod 
 

Kdy: 11. 11. 2022 v 17.00 hod 

Kde: Základní škola Radvanice 

Co s sebou: lampion a dobrou náladu 

Zajištěno: 

opékání vuřtů (k dispozici zdarma pro děti i dospělé), 

OHŇOSTROJ 
 

 

 



E
13 14

Omezení ordinační doby listopad 2022 

Dne 18.11. nebudou v provozu naše ordinace.

V případě akutního problému navštivte odpovídající ambulanci v nemoc-
nici.

Omezení ordinační doby naleznete na www.venkovskylekar.cz

MUDr. Ladislav Záveský

 

 

 
KAPLE SV. JOSEFA ve Slavětíně 
 
 
 
 
Otevřena pro veřejnost:  
 
V roce 2022: 27.11. od 10:00 do 12:00 
V roce 2023: od 30.dubna každou poslední neděli v měsíci v čase         
                        od 10:00 do 12:00 
 
 
 
 
Větší skupiny si mohou domluvit individuální prohlídku na e-mailu: 
jan.kunze@seznam.cz (ředitel Centra EPO1 Ing. Jan Kunze). 
 
 
 
Do konce roku 2022 se v kapli uskuteční následující kulturní akce 
pro veřejnost: 
 

1. Adventní koncert: KASPER TRIO   4.12. v 16.00 
2. Adventní koncert: Chorea Corcontika 11.12. v 16.00 
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Email:
radvanickyzpravodaj@volny.cz

č.výtisku: 100 Náklad: 470  ev.č.: Kult/2/1990/Ka

Radvanický zpravodaj vydává Obecní úřad Radvanice

datum služby

05.11. - 06. 11.

12.11.- 13. 11..

17. 11.

19.11. - 20. 11.

26.11. - 27. 11.

 

jméno lékaře

denTu s.r.o. 

MDDr. Miroslav Voženílek

MUDr. František Havelka

STOdent s.r.o. 

SANOVA s.r.o. 

adresa ordinace

Horská 634, 
Trutnov

Polská 91/14, 
Trutnov

Veleslavínova 66,
Trutnov

Havlíčkova 113/8, Trutnov

zubní ordinace č. p. 100
Pilníkov

Telefon

608 191 099

499 815 215

499 818 509

720 656 274

499 898 125

Zubní pohotovost 
listopad 2022

Oblast Trutnov
ordinační hodiny: sobota, neděle, svátek 08:00 – 12:00 hod.


